2023 南加基督徒聚會 秋令會

Fall Conference of Southern California Christian Assembly

主題:活出健康的生活

Theme: Living A Healthy Life

日期 Dates	9/9 週六 10:00AM	9/9 週六 7:00PM	9/10 主日 10:00AM
信息	個人的生活	家庭的生活	教會的生活
Message	Personal Life	Family Life	Church Life
領詩/司琴	熊泓霏/張惠貞	楊兆文/高芬芬	章勝中/楊婷婷
	H205, S253	H206-1, H637	S261, H699
愛筵 Love Feast	午餐 12:00PM	晚餐 5:30PM	午餐 12:00PM
招待/飯食	聖迦谷(東)	迦福市	聖迦谷(西)
地點 Location	8141 Hellman Ave., Rosemead, CA 91770 Zoom ID: 668 348 4613; Passcode: 551211		

註:週六下午二至四時有等候追求聚會,主日晚間七時半有三區合併線上的擘餅聚會

「其實他離我們各人不遠。我們生活、動作、存留,都在乎他。」(徒 17:27-28)

老約翰在約翰叁書祝願該猶弟兄:「我願你凡事興盛、身體健壯、正如你的靈魂興盛一樣。」 這也是神對每一位神兒女的心意,要我們脫離"亞健康"的狀態-靈裡不興盛、身體也不健 壯、心裡常是受壓憂鬱,而能健康地為主而活。盼望我們一同認識並追求「健康的生活」, 在個人生活、家庭生活和教會生活,照著屬天的原則,享受健康的生活,活出榮神益人的見 證。

注意事項:

1. 秋令會三堂信息都有英文翻譯,同時間預備有兒童聚會。

2. 每堂信息前均有安靜時間,請提早進入聚會廳安靜或禱告,請勿交談或做其他事務。

3. 在每堂聚會前二十分鐘父母可帶您的孩子到兒童聚會的教室。(青少年建議參加信息聚會)

4. 進入聚會廳請自行決定是否戴口罩;若身體有發燒不適情形,請在線上參加聚會。

5. 請弟兄姊妹為基督見證使團的同工們和事工代禱。若您有感動為此次特會需要或使團事工奉獻,支票抬頭請寫 Testimony of Christ Mission,投入奉獻箱中。

2023 南加基督徒聚會 秋令會 Fall Conference of Southern California Christian Assembly

2023 Fall Conference Southern California Christian Assembly Theme: Living A Healthy Life

Dates	9/9 Sat. 10:00AM	9/9 Sat. 7:00PM	9/10 Sun. 10:00AM
Message	Personal Life	Family Life	Church Life
Song Leader	Fisher Xiong H205, S253	Zhaowen Yang H206-1, H637	Stephen Chang S261, H699
Love Feast	Lunch 12:00PM	Dinner 5:30PM	Lunch 12:00PM
Usher/Meal Service	Pomona	Culver City	San Gabriel
Location	8141 Hellman Ave., Rosemead, CA 91770 Zoom ID: 668 348 4613; Passcode: 551211		

Note: There is a pursuit of the Lord meeting from 2 to 4 pm on Saturday afternoon, and a threechurch online Breaking of Bread meeting at 7:30 pm on Sunday evening.

"In fact, He is not far from each of us. We live, move and exist in him." (Acts 17:27-28)

John wished brother Gaius in 3John: "I pray that you may enjoy good health and that all may go well with you, even as your soul is getting along well." This is also God's heart for every child of God, to free us from the state of "sub-health" - the spirit is not prosperous, the body is not healthy, and the heart is often depressed and worried, but can live for the Lord healthily. Hope that we can all understand and pursue "healthy living" together, in personal life, family life and church life, enjoy healthy living according to heavenly principles, and live out a testimony that glorifies God and benefits people.

Notes:

- 1. There is English translation for all three sessions during the Fall Conference. Children's program is held concurrently.
- 2. There is quiet time before each session. Please enter the meeting room early to prepare our hearts. Please do not talk casually or do things that distracts us from focusing on the Lord.
- 3. Parents can drop off children in the classroom 20 minutes before each session. (Teenagers are recommended to attend the adult meetings)
- 4. Mask wearing is optional; if you have a fever or discomfort, please participate online.
- 5. Please pray for the co-workers of Testimony of Christ Mission. If you are moved to donate for this special conference or mission work, please make your check payable to Testimony of Christ Mission and put it into the offering box in the chapel.

然目时间我 Meeting Benedule					
日期 Date 時間 Time	09/09 週 六 Saturday	09/10 主 日 Lord's Day			
9:30 am ~ 10:00 am	會前禱告 Prayer	會前禱告 Prayer			
10:00 am ~ 12:00 pm	第一堂信息 Message I	第三堂信息 Message III			
12:00 pm ~ 1:30 pm	午 餐 Lunch				
2:00 pm ~ 4:00 pm	追求主聚會 Pursuit Meeting				
4:00 pm ~ 5:30 pm	自由活動 Free Time				
5:30 pm ~ 6:30 pm	晚 餐 Dinner				
6:30 pm ~ 7:00 pm	會前禱告 Prayer				
7:00 pm ~ 9:00 pm	第二堂信息 Message II	7:30 pm ~ 8:30 pm 三區合併擘餅聚會 Breaking of Bread			
<complex-block><complex-block><complex-block><complex-block></complex-block></complex-block></complex-block></complex-block>					

聚會時間表 Meeting Schedule

2023 南加基督徒聚會 秋令會 Fall Conference of Southern California Christian Assembly